

Baruch Ha Ba B'Shem Adonai (Blessed is He that Cometh in the Name of the Lord)!

Jam 5:7-8 Be patient therefore, brethren, unto the coming of the Lord. Behold, the husbandman waiteth for the precious fruit of the earth, and hath long patience for it, until he receive the early and latter rain. ⁸ Be ye also patient; stablish your hearts: for the coming of the Lord draweth nigh.

Mat 21:8-11 And a very great multitude spread their garments in the way; others cut down branches from the trees, and strawed *them* in the way. ⁹ And the multitudes that went before, and that followed, cried, saying, Hosanna to the Son of David: Blessed is he that cometh in the name of the Lord: Hosanna in the highest. ¹⁰ And when he was come into Jerusalem, all the city was moved, saying, Who is this? ¹¹ And the multitude said, This is Jesus the prophet of Nazareth of Galilee.

Mat 23:37-39 O Jerusalem, Jerusalem, *thou* that killest the prophets, and stonest them which are sent unto thee, how often would I have gathered thy children together, even as a hen gathereth her chickens under *her* wings, and ye would not! ³⁸ Behold, your house is left unto you desolate. ³⁹ For I say unto you, Ye shall not see me henceforth, till ye shall say, Blessed is he that cometh in the name of the Lord.

Hos 5:15-6:3 I will go *and* return to my place, till they acknowledge their offence, and seek my face: in their affliction they will seek me early. ^{6:1} Come, and let us return unto the LORD: for he hath torn, and he will heal us; he hath smitten, and he will bind us up. ² After two days will he revive us: in the third day he will raise us up, and we shall live in his sight. ³ Then shall we know, *if* we follow on to know the LORD: his going forth is prepared as the morning; and he shall come unto us as the rain, as the latter *and* former rain unto the earth.

Psa 118:10-16 ¹⁰ All nations compassed me about: but in the name of the LORD will I destroy them. ¹¹ They compassed me about; yea, they compassed me about: but in the name of the LORD I will destroy them. ¹² They compassed me about like bees; they are quenched as the fire of thorns: for in the name of the LORD I will destroy them. ¹³ Thou hast thrust sore at me that I might fall: but the LORD helped me. ¹⁴ The LORD *is* my strength and song, and is become my salvation. ¹⁵ The voice of rejoicing and salvation *is* in the tabernacles of the righteous: the right hand of the LORD doeth valiantly. ¹⁶ The right hand of the LORD is exalted: the right hand of the LORD doeth valiantly.

Psa 80:14-19 ¹⁴ Return, we beseech thee, O God of hosts: look down from heaven, and behold, and visit this vine; ¹⁵ And the vineyard which thy right hand hath planted, and the branch *that* thou madest strong for thyself. ¹⁶ *It is* burned with fire, *it is* cut down: they perish at the rebuke of thy

благословен Грядый во имя Господне!

Послание Иакова - Глава 5:7-8 7 Итак, братия, будьте долготерпеливы до пришествия Господня. Вот, земледелец ждет драгоценного плода от земли и для него терпит долго, пока получит дождь ранний и поздний. 8 Долготерпите и вы, укрепите сердца ваши, потому что пришествие Господне приближается.

От Матфея святое благовествование - Глава 21:8-11 8 Множество же народа постилали свои одежды по дороге, а другие резали ветви с деревьев и постилали по дороге; 9 народ же, предшествовавший и сопровождавший, восклицал: осанна Сыну Давидову! благословен Грядущий во имя Господне! осанна в вышних! 10 И когда вошел Он в Иерусалим, весь город пришел в движение и говорил: кто Сей? 11 Народ же говорил: Сей есть Иисус, Пророк из Назарета Галилейского.

От Матфея святое благовествование - Глава 23:37-39 37 Иерусалим, Иерусалим, избивающий пророков и камнями побивающий посланных к тебе! сколько раз хотел Я собрать детей твоих, как птица собирает птенцов своих под крылья, и вы не захотели! 38 Се, оставляется вам дом ваш пуст. 39 Ибо сказываю вам: не увидите Меня отныне, доколе не воскликнете: благословен Грядый во имя Господне!

Книга Пророка Осии – Глава 5:15-6:3 15 Пойду, возвращусь в Мое место, доколе они не признают себя виновными и не взыщут лица Моего. 6:1 В скорби своей они с раннего утра будут искать Меня и говорить: "пойдем и возвратимся к Господу! ибо Он уязвил - и Он исцелит нас, поразил - и перевяжет наши раны; 2 оживит нас через два дня, в третий день восставит нас, и мы будем жить пред лицом Его. 3 Итак познаем, будем стремиться познать Господа; как утренняя заря - явление Его, и Он придет к нам, как дождь, как поздний дождь оросит землю".

Псалом 118:10-16 (117:10-16)

10 Все народы окружили меня, но именем Господним я низложил их; 11 обступили меня, окружили меня, но именем Господним я низложил их; 12 окружили меня, как пчелы, и угасли, как огонь в терне: именем Господним я низложил их. 13 Сильно толкнули меня, чтобы я упал, но Господь поддержал меня. 14 Господь - сила моя и песнь; Он соделался моим спасением. 15 Глас радости и спасения в жилищах праведников: десница Господня творит силу! 16 Десница Господня высока, десница Господня творит силу!

Псалом 80:14-19 (79:15-20)

15 Боже сил! обратись же, призри с неба, и воззри, и посети виноград сей; 16 охрани то, что насадила десница Твоя, и отрасли, которые Ты укрепил Себе. 17 Он пожжен огнем, обсечен; от прещения лица Твоего погибнут. 18 Да будет

countenance. ¹⁷ Let thy hand be upon the man of thy right hand, upon the son of man whom thou madest strong for thyself. ¹⁸ So will not we go back from thee: quicken us, and we will call upon thy name. ¹⁹ Turn us again, O LORD God of hosts, cause thy face to shine; and we shall be saved.

Psa 118:23-26 ²³ This is the LORD'S doing; it is marvellous in our eyes. ²⁴ This is the day which the LORD hath made; we will rejoice and be glad in it. ²⁵ Save now, I beseech thee, O LORD: O LORD, I beseech thee, send now prosperity. ²⁶ Blessed be he that cometh in the name of the LORD: we have blessed you out of the house of the LORD.

рука Твоя над мужем десницы Твоей, над сыном человеческим, которого Ты укрепил Себе, 19 и мы не отступим от Тебя; оживи нас, и мы будем призывать имя Твое. 20 Господи, Боже сил! восстанови нас; да воссияет лице Твое, и спасемся!

Псалом 118:23-26 (117:23-26)

23 это - от Господа, и есть дивно в очах наших.

24 Сей день сотворил Господь: возрадуемся и возвеселимся в оный! 25 О, Господи, спаси же! О, Господи, споспешествуй же! 26 Благословен грядущий во имя Господне! Благословляем вас из дома Господня.